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 Saker 

 Forrige referat 

 Rektor har ordet 

 Lekseredusert 

 Leksebevisst 

 Drift 

 Foreldremøtene 

 Skolebesøk fra Estland 

 Skolefotograf 

 Gjennomgått, ingen merknader. 

 Skolesjefen ønsker at skolene skal være leksebevisst og 
 lekseredusert. 

 1.-2.trinn - Maks 20 min effektiv jobbing pr dag 
 3.-7.trinn - Maks 30 min effektiv jobbing pr dag 
 Leksene tilpasses eleven i samarbeid med elev og fortsatte 

 Variasjon i leksene 
 Kjent lærestoff 
 Mengdetrening 
 Relevant og knyttes opp mot undervisning 
 Tydelig gjennomgang før elevene sendes hjem 
 God informasjon til foreldrene om hvordan de kan støtte barnet i 
 leksearbeidet 

 Vi har utlysninger på finn.no for nye lærere til høsten. Det er 3 
 stillinger. Det er allerede søknader på vei inn, så det ser lovende 
 ut. Men det er mange skoler å velge i for lærerne som er på 
 markedet. Det er ønskelig med kompetanse innen spes.ped og 
 norsk. Intervjuer starter i neste uke. 

 Lene som er avdelingsleder på 1. og 2. trinn, skal begynne på 
 Eiganes skole. Det er utlyst avdelingslederstilling. Skolen 
 ønsker noen med spes.ped-kompetanse og/eller 
 sos.ped.-kompetanse. Det bruker å være mange som søker til 
 avdelingslederstillinger i kommunen. 

 Det virker som om gruppearbeid var positivt, får kanskje 
 foreldrene til å reflektere mer. Det var et godt oppmøte. 

 Skolen har hatt besøk fra Estland, for å se hvordan skolen 
 jobber med spesialpedagogikk og inkludering i klasserommet. 
 Rektor la frem skolens visjon, elevsyn og tanker rundt 
 inkludering i klasserommet.Deretter fikk besøket gå  rundt i 
 klassene. De besøkende var imponert over hva de fikk se i 
 forhold til spes.ped. og inkludering.  De sa at de nesten hadde 
 lært mer av å besøke oss, enn i løpet av nesten hele karrieren. 
 Dette fordi skolesystemet i Estland er helt annerledes enn det 
 norske. 

 Ikke fornøyd med bildene og levering. FAU ble enige om at vi 
 bytter fotograf. 



 Linn - Gjennomgang av 
 regnskapet 

 Tilskudd 

 2023 var et år med flere utgifter enn vanlig. Elin sluttet, vi kjøpte 
 utstyr og bord til gymsalen etc. 
 Hoppetau og strikk var feil type. De er sendt i retur og FAU 
 bestiller nye til våren. 

 Vi må vurdere hvor mye 7.trinn skal få til avslutning. 

 Vi glemte å sende inn en søknad om tilskudd i fjor, det må vi 
 huske i år. Både SR-bank og den gule banken deler ut tilskudd 
 til skoler. 

 Runden  Linn: Når legges lærerkabalen for neste år? 

 Lages rundt mars/april. Lærerne settes sammen ut fra hvilken 
 kompetanse de har, hvordan de samarbeider sammen, 
 utdannelse og trinn. 

 Liv: De på 6.trinn føler at 17. mai kom litt brått på, og skulle 
 ønske at planleggingen startet tidligere. 

 Alle på 6.trinn må delta. 17.mai komiteen arrangerer, og de 
 bestemmer hvem som skal gjøre hva. FAU er ikke ansvarlig 
 eller med på å arrangere. En representant fra FAU på Bogafjell 
 skole er med på første møtet, siden det er Bogafjell skole som 
 står for det økonomiske og alle utgiftene. 

 Det er skrevet referat fra i fjor om hvordan ting har blitt gjort og 
 hva som kan forbedres. 

 Premier skal ikke kjøpes, kun spørres om som sponsing. 

 Neste FAU møte blir tirsdag 5.mars kl.20.00 


